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Program koalice STAČILO!

Supervolební rok 2024 má před sebou poslední letošní volby - do zastupitelstev krajů a jedné třetiny
senátu. Okresu Příbram se volby do senátu netýkají, takže k volbám půjdeme ve dnech 20. a 21. září
2024 jen do Zastupitelstva Středočeského kraje.

Proč je nutné jít k volbám? Středočeský kraj je stejně jako celá naše republika v posledních 4 letech
řízen pravicovou koalicí, kterou zajímají zejména jejich vlastní posty, prebendy pro rodinné příslušníky a loa-
jální známé, a v neposlední řadě podpora války na Ukrajině. Pro  obyvatele Středočeského kraje nejsou pení-
ze, ale 1 milion na drony pro Ukrajinu nebyl pro Středočeský kraj žádný problém sehnat. Na oprávněné poža-
davky obyvatel kraje na pořádné sociální a zdravotní služby, na dostupné školství, pořádnou dopravní obsluž-
nost nebo kulturní a sportovní aktivity pro co nejširší populaci je peněz málo, ale současné zastupitelstvo
nehnulo prstem, aby se situace zlepšila. Ostatně v Příbrami máme jeden zářný příklad – rozšířenou kapacitu
domova seniorů v Žežické ulici musí město pokrýt z vlastních prostředků, protože kraj ho nezahrnul do kraj-
ského systému sociálních služeb s odůvodněním na nedostatek finančních prostředků na sociální a zdravotní
služby. To mluví samo za sebe. Přitom Krajská zastupitelstva, tedy i to Středočeské, mají tzv. legislativní pra-
vomoc, tzn. že mohou předkládat návrhy na změnu zákonů ke zlepšení našeho života. Toto oprávnění se však
ani omylem nesnaží využívat. A to vůbec nemluvím o vazbách mezi krajem a ústředními orgány prostřednic-
tvím osob, které zvládnou obojí – např. ministr vnitra Rakušan, ale na řešení problémů jednotlivých krajů to
není znát. Ono je jednodušší se vymlouvat, že to nejde, než přicházet s nápady nejen jak změnit financování
krajů, ale zejména jak zvýšit příjmy státního rozpočtu, a tím i krajů a obcí, např. zavedením progresivního
zdanění nejen fyzických, ale zejména právnických osob, nebo zabráněním daňových úniků.

Koalice STAČILO! – SPOJENÁ LEVICE KSČM, ČSSD – České suverenity sociální demokracie, České stra-
ny národně sociální jde do voleb s tím, že je nutné změnit poměry v kraji ve prospěch jeho obyvatel, ne jen
ve prospěch vyvolených. A to bez podpory neprivilegovaných obyvatel kraje nepůjde.

Volební program, se kterým se v naší Třešničce můžete seznámit, řeší nejpalčivější problémy našeho kraje.
A všichni kandidáti koalice jsou rozhodnuti, že pro jeho splnění napnou všechny své síly a nezradí své voliče.

Takže na nás všech záleží, jestli se bude Středočeský kraj snažit o celkovou změnu života k lepšímu všech
jeho obyvatel, nebo zda bude všechno plynout jako tupá odezva celostátní politiky, tedy ve prospěch vyvolených
a v neprospěch většiny. Prostě na úkor nejen těch nejslabších a nejzranitelnějších, kterých je dnes již asi
20% obyvatel republiky, ale všech, kteří nedisponují stovkami milionů, případně miliardami. Bez hlasů nespo-
kojených se však nemůže změnit nic. Oni totiž ti spokojení k volbám přijdou všichni. Nenechme je za sebe
rozhodovat.

Mgr. Jiřina Humlová
předsedkyně OV KSČM Příbram

Poj�me k volbám do Krajského zastupitelstva
Středočeského kraje ve dnech 20. a 21. září 2024

a dejme svůj hlas volební straně č. 31
- KOALICI STAČILO! - SPOJENÁ LEVICE KSČM, ČSSD

- ČESKÉ SUVERENITY SOCIÁLNÍ DEMOKRACIE,
ČESKÉ STRANY NÁRODNĚ SOCIÁLNÍ
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Několik otázek pro lídra kandidátky
Jindřicha Havelku
Jindro, mohl by ses představit?

Jmenuji se Jindřich Havelka a bydlím v obci Trhové
Dušníky na Příbramsku. Letos v únoru jsem oslavil
padesát let. Prakticky celý svůj profesní život, v sou-
častné době je to již třicet let, jsem strávil prací
v Integrovaném záchranném systému. Posledních
dvacet let pracuji u Zdravotnické záchranné služby.
V průběhu let strávených v těchto složkách, jsem se
snažil nepřetržitě odborně vzdělávat a rozšiřovat
okruh dovedností a znalostí, které se k těmto činnos-
tem váží. Skoro bych řekl, že se mi studium oborů,
které se vztahují k problematice integrovaného systé-
mu, stalo koníčkem. Také mi díky těmto mým aktivi-
tám, kolegové přezdívají student. Na druhou stranu
si myslím, že mne to udržuje v chodu jak mentálně,
tak i fyzicky a jediné podle čeho poznám, že běží čas
je to, „jak mi stárnou moje děti.

Proč ses rozhodl kandidovat v těchto volbách
v Středočeském kraji?

Myslím, že jsem na vrcholu svých sil a to jak fyzic-
kých tak, ale i psychických. Jak jsem zmínil výše, děti
už mne tolik nepotřebují, protože mi ,,zestárly  a tak
mohu své znalosti, vědomosti a zkušenosti naplno vlo-
žit do potřeb společnosti. Díky tomu, že se opravdu
dlouhou dobu profesně pohybuji ve zdravotních a so-
ciálních službách vidím, co bychom mohli a ve vztahu
ke klientům, měli zlepšit. Tyto dvě oblasti jsou jedno-
značně spojené nádoby, protože jak nám často praxe
ukazuje, mnohdy klienti potřebují spíše sociální po-
moc než zdravotnickou. Všichni vidíme, že populace
stárne a tak na nás budou kladeny čím dál větší náro-
ky na pomoc, kterou bude společnost potřebovat.
Myslím, že je nejvyšší čas zpracovat prognózu vývoje
potřeb a tam napnout své síly. Z mého úhlu pohledu je
naprosto namístě, tuto otázku otevřít včas, aby sys-
tém nezkolaboval. Pokud chci něco na úrovni kraje
měnit nebo zlepšit, musím mít možnost o tom rozho-
dovat. To, ale bez toho, že bychom neměli zastoupení
v orgánech kraje nejde.

Jaké jsou Tvé hlavní cíle, pokud koalice STAČI-
LO! - SPOJENÁ LEVICE KSČM, ČSSD - České
suverenity sociální demokracie, České strany
národně sociální ve volbách uspěje a budeš
zvolen?

Pokud chci naplňo-
vat předsevzetí a cíle,
tak na to musím mít
i zdroje. Bohužel,
hlavní část zdrojů,
které do kraje přichá-
zí, jsou přerozdělová-
ny podle zákona
o Rozpočtovém určení
daní. Tento zákon,
jehož poslední novelizace, proběhla již před téměř
dvaceti lety, naprosto nekoresponduje s dnešními po-
třebami našeho kraje. Návrh novelizace, kterou inici-
ovalo několik krajů, sice ve sněmovně již delší dobu
leží, ale jak je u nás zvykem, na taková rozhodnutí je
času dost. Bohužel to, jak byl tento zákon v ,,pravě-
ku  nastaven, naprosto nevyhovuje dnešním potře-
bám našeho kraje a tak je na nás, abychom převzali
legislativní iniciativu a protlačili co nejdříve jeho no-
velizaci a tato zásadní zákonná archaická norma byla
změněna tak, aby co nejlépe korespondovala s potře-
bami našeho kraje. Vím, je to velký cíl, ale bez dosta-
tečných zdrojů budeme v podstatě pořád jenom hasit
požáry a zalepovat díry v systému.

Jaké změny či projekty chcete prosadit?
Já mám díky své profesi v podstatě jasně daný směr.

Zdravotnictví a sociální práce jdou ruku v ruce
a KSČM se vždy snažila podporovat sociální politiku
a dostupnou zdravotní péči. Tyto oblasti jsou si velice
blízké a zaslouží si naši pozornost, proto bych se chtěl
jednoznačně věnovat rozvoji oblastních nemocnic kra-
je a krajem zřizovaných ústavů poskytujících sociální
péči. V rámci kraje zbylo pouze pět oblastních nemoc-
nic a ty se jako každý poskytovatel zdravotnických
služeb, potýkají s nedostatkem personálu. Tyto pro-
blémy se promítají do rozsahu poskytované péče
v rámci jednotlivých lékařských oborů. Je naprosto
namístě, tyto ,,naše nemocnice všemožně podpořit,
abychom měli spokojený a stabilní personál a díky
tomu i spokojeného pacienta. To co jsem uvedl u zdra-
votnictví, jistě platí i pro sociální péči. Myslím, že tato
dvě odvětví si jednoznačně zaslouží prosadit větší péči
a námaha s tím spojená se nám v budoucnu vrátí
v podobě fungujících systémů.

Všem jubilantům, kteří v září oslaví své životní jubileum,
děkujeme za jejich práci pro stranu a do dalších let přejeme

pevné zdraví, štěstí, spokojenost a pohodu v osobním životě.
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Všechny naše kandidáty zajímají vaše názory a podněty
na činnost Zastupitelstva Středočeského kraje

Bc. Pavel Havránek
zastupitel obce Ptice,
místopředseda ČSSD,

finanční manager (ČSSD)

Ing. Zdeněk Štěfek
vedoucí oddělení

informačních technologií
(KSČM)

Dana Smejkalová
zastupitelka města Kralupy
nad Vltavou, předsedkyně
kontrolního výboru (ČSSD)

Mgr. Ing. Tereza Čechová
Humpolcová, Ph.D.

učitelka gymnázia
(KSČM)

Jan Tvrdý
od r. 2022 předseda Kraj.
předsednictva SOCDEM

a člen Předsednictva
SOCDEM, podnikatel

(BEZPP)

Václav Melša
obchodní zástupce

(KSČM)

Jana Dunajová
investiční poradkyně

(ČSSD)

Pavel Hubený
starosta obce Hudlice

(KSČM)

Lukáš Bouma
koordinátor ve výrobě

(ČSNS)
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Program
koalice STAČILO!
pro volby do Zastupitelstva Středočeského kraje 20.–21. 9. 2024

DOPRAVA
Na cesty s klidem a pohodlím s jednou jízdenkou. Podpora ČD
jako národního dopravce

ROZVOJ OBCÍ A MĚST
Rozvoj infrastruktury a služeb v obcích, podpora bytové výstavby

SOCIÁLNÍ POLITIKA
Důstojně, kvalitně, dostupně

ŠKOLSTVÍ
Podpora vzdělání jako investice do budoucnosti

ŽIVOTNÍ PROSTŘEDÍ
Ani hektar zemědělské a lesní půdy, ani kapka vody nazmar

ZDRAVOTNICTVÍ
Zdraví nesmí být jen kšeft - každá část Středočeského kraje musí být
pokryta kvalitní občanům dostupnou zdravotní péčí.

BEZPEČNOST
Bezpečně doma, bezpečně venku

LEGISLATIVNÍ AGENDA KRAJE
Tvořme zákony i na kraji

13. září 2024
PŘEDVOLEBNÍ MÍTINK

koalice STAČILO! - SPOJENÁ LEVICE KSČM, ČSSD A ČSNS

od 15 hodin na Náměstí 17. listopadu v Příbrami VII

P ř i j � t e  s i  p o p o v í d a t  s kandidáty z okresu Příbram...
č. 1 Jindřich Havelka č. 21 Simona Pospíšilová
č. 34 Josef Hála č. 43 Jiřina Humlová
č. 46 Lenka Pobudová č. 57 Aleš Haluska


